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Datum:    8. januar 2013 

 

V skladu s 1. odstavkom 94. člena Poslovnika Občinske sveta (Uradno glasilo slovenskih 

občin št. 15/2006, 26/2009 in 41/2010) podajam  

 

PISNO OBRAZLOŽITEV ZAVRNJENIH PRIPOMB IN PREDLOGOV, 

ki sem jih prejel v času javne razprave predloga proračuna za leto 2013 

 

 

Na podlagi Sklepa Občinskega sveta Občine Markovci je bil predlog proračuna za leto 2013 v 

15 dnevni javni razpravi in sicer v času od 20.12. do 3.1.2013. V tem času sem prejel 1 

pripombo s strani Športnega društva Bukovci na razporeditev sredstev na proračunske 

postavke 1805115 Objekt ŠD Stojnci, 1805133 Objekt ŠD Markovci in 1805123 Igrišče 

Bukovci. 

ŠD Bukovci se ne strinja, da v proračunu 2013 ne dobijo nobenih sredstev in nasprotujejo 

dodelitvi sredstev za objekt ŠD Stojnci in za objekt ŠD Markovci za prestavitev športnih 

površin na nove lokacije. Menijo namreč, da poplave niso hudo prizadele športnega parka 

Stojnci in da je potrebno le nekaj manjših popravil na umetni travi in ograji ter da spomladi 

stanje ne bo slabše kot pred poplavami, zato je selitev ob dosedanjih finančnih vložkih v 

objekte, nesmiselna. 

Prav tako je po njihovem mnenju nesmiselna oz. nerealna preselitev športnega parka 

Markovci, saj potrebujejo le nadomestne garderobe in je tako visoko vlaganje nerealno. 

 

Predlogov ŠD Bukovci ni bilo mogoče v celoti realizirati. Društvo je v letu 2012 prejelo 

sredstva v višini 33.000 € za nakup zemljišča za potrebe širitve športnega parka. Ker jim je bil 

nakup zemljišča onemogočen, so oz. bodo sredstva porabili za druge namene, s čimer je s 

sklepom soglašal tudi Občinski svet. Ker je proračun za leto 2013 varčno naravnan, predvsem 

na račun objektov posameznih društev, ŠD Bukovci pa prejetih sredstev ni porabilo za 

prvoten namen, je smiselno, da jih porabi v letu 2013 za potrebe nujnega vzdrževanja. 

 

Da je športni park v Stojncih po poplavah zelo prizadet, smo si mnogi ogledali na licu mesta. 

Skupaj s športniki se zavedamo, da površin ni mogoče preseliti na kratki rok. Predvidenih je 

le nekaj sredstev za eventuelni začetek postopka za preselitev (meritve, umestitev zemljišč v 

prostorski plan….),. še prej pa so potrebna soglasja z lastniki zemljišč. Zavedamo se, da je 

potrebno društvu omogočiti oziroma sanirati obstoječe stanje po poplavah 2012, da bodo 

lahko naprej uporabljali športne površine, kar bomo sofinancirali iz sredstev občinske rezerve. 

Do same selitve objekta pa je še zelo dolga pot, ki bo najverjetneje tekla skozi nekaj 

mandatov župana in občinskega sveta. Ob navedenem je potrebno upoštevati še dejstvo, da je 

za športni park Stojnci izdana inšpekcijska odločba za rušitev, saj v vseh letih iz različnih 

vzrokov nismo uspeli objektov legalizirati, kot je to bila praksa za druge športne objekte. 

Vsekakor pa si bomo na občini še naprej prizadevali za legalizacijo športnega parka Stojnci.  

 



Tudi preselitev športnega parka Markovci je nujna in predvidena za daljše obdobje. Glede na 

center, ki se v Markovcih razvija, se preselitev nujna. Sredstva za leto 2013 so po odločitvi 

občinskega sveta predvidena le za nakup sosednjega zemljišča, kar po moji oceni ni 

racionalna poraba proračunskih sredstev, saj imamo veliko zemljišč v občinski lasti in tudi iz 

vidika potreb in uporabe šole, je smiselno vklopiti bodoči objekt ŠD Markovci v oziroma tik 

ob novo stavbo osnovne šole, s čimer bi šola imela direkten izhod na tribune športnega 

objekta.  

 

 

        Milan Gabrovec, prof. 

         župan 

 

 

 


